

利寶「升級尊尚家居」 保險投保優惠



客戶於2019年3月1日至2019年8月31日成功投保1年的「升級尊尚家居」保險，可免費延長兩個月保期。受條款及細則約束。

「升級尊尚家居」保險計劃客戶優惠之條款及細則：

1. 推廣期為2019年3月1日至2019年8月31日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。客戶於推廣期內投保由利寶國際保險有限公司(「利寶國際」)承保之「升級尊尚家居」保險計劃，並獲成功繕發保單，受保人指定保險單的保險期將自動延長多兩個月而無須繳付額外費用。
2. 合資格「升級尊尚家居」保險計劃的投保申請書簽署及遞交日期必須於推廣期以內方可獲享優惠。
3. 本優惠只適用於推廣期內，客戶成功投保一年期「升級尊尚家居」保險計劃。
4. 每位合資格的受保人只可獲取優惠一次。
5. 享有優惠之保單不可同時享有利寶國際其他優惠。
6. 利寶國際保留隨時更改或終止此優惠，以及修改任何有關條款及細則而無須作出預先通知客戶及為此提供原因之權利。
7. 有關「升級尊尚家居」保險計劃詳情、內容及條款及細則，客戶須參閱利寶國際的相關保單內容及「升級尊尚家居」保險計劃產品小冊子。本推廣宣傳單張只包括此優惠詳情的資訊，並沒有提及有關「升級尊尚家居」保險計劃之任何保障範圍、不保障範圍、內容及條款及細則。客戶於投保此優惠內之「升級尊尚家居」保險計劃前必須閱讀、完全明白並接受其保單之任何保障範圍、不保障範圍、內容及條款及細則。
8. 此優惠及其相關條款及細則只適用於香港特別行政區境內。
9. 如本推廣宣傳單張之英文及中文版本在內容上有任何歧異或抵觸，均以英文版本為準。
10. 如有任何爭議，利寶國際保留最終決定權。

Liberty's Platinum Home Plus Insurance Promotion



From 1 March 2019 to 31 August 2019, customers who successfully enroll in an annual policy of "Platinum Home Plus" Insurance will be entitled to a free extension of coverage for two months. Terms and conditions apply.

Terms and conditions of "Platinum Home Plus Insurance Plan" Client Incentive:

1. Promotion period is from From 1 March 2019 to 31 August 2019, both dates inclusive (the "Promotion Period"). For applications submitted within the Promotion Period for the "Platinum Home Plus Insurance Plan" underwritten by Liberty International Insurance Limited ("Liberty International") with the policy being successfully issued, the insured will be eligible for the "Client Incentive" as specified.
2. The signing date and submission date of the application of the "Platinum Home Plus Insurance Plan" must fall within the Promotion Period in order to enjoy the Incentive.
3. This Promotion only apply for customers who successfully enrolled in the annual policy of "Platinum Home Plus Insurance Plan" during Promotion Period.
4. The Incentive will only be received once per each eligible insured person.
5. The Incentive cannot be enjoyed in conjunction with any other incentives offered by Liberty International.
6. Liberty International reserves the right to change or terminate the Incentive and amend any terms and conditions of the Incentive at any time without giving prior notice to clients or reason therefor.
7. Clients should refer to the policy and product leaflet of "Platinum Home Plus Insurance Plan" for relevant product information, content, terms and conditions. This promotional leaflet only includes information related to the "Platinum Home Plus Insurance Plan" Client Incentive, it neither mentions any coverage, exclusions, content nor terms and conditions of the "Platinum Home Plus Insurance Plan". Clients shall read, fully understand and accept the coverage, exclusions, content, terms and conditions of the policy before applying for the "Platinum Home Plus Insurance Plan".
8. This Incentive and its related terms and conditions are applicable within Hong Kong Special Administrative Region only.
9. If there is any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of this promotional leaflet, the English version shall prevail.
10. Liberty International reserves the right of final decision in case of any dispute.